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Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Klosterparken

www.gf-klosterparken.dk

Møde dato og
sted

16. juni 2015 Lennart (11) Referat
nr.

4-2015

Dirigent Ingen specifik Referent Lennart

Deltagere Lennart (11); Lisbeth (24); Benjamin (27)

Afbud Maria (47)

Næste
bestyrelsesmøde

4.august 2015 hos Lennart

Dagsorden:
1. Godkendelse af referat fra sidste møde
2. Økonomi
3. ERFA arbejdsdag
4. Mangelgennemgang 1.del fjernvarmearbejdet
5. Status for uderedskaber
6. Eventuelt

1. Godkendelse af referat fra sidste møde
Godkendt

2. Økonomi.
Økonomien blev gennemgået. Det ser fornuftigt ud med hensyn til budget og
forbrug på nuværende tidspunkt. Der var ellers ingen bemærkninger til
økonomien.

3. ERFA arbejdsdag
Selve arbejdsdagen gik jo godt, og der blev nået en del.
Men afslutningen forløb ikke hensigtsmæssigt

Der var efterladt en del redskaber rundt omkring, i stedet for at blive bragt til
skuret, ligesom ikke grønt affald manglede at blive fjernet og bortskaffet på
genbrugspladsen

Et bestyrelsesmedlem og dennes ægtefælle, måtte alene sørge dels for
oprydning af haveredskaberne, og bortskaffelse af ikke grønt affald, og dels
sørge for oprydning efter bespisningen.

Det er første gang i mands minde at der har været problemer omkring dette.
og det er bestyrelsens håb, at der er tale om en enlig svale.

På arbejdsdagen blev der også rejst spørgsmålet om maling af carportene.
Som så mange andre spørgsmål, så findes svaret på vores hjemmeside.
Se her, pkt. 7:
http://www.gf-klosterparken.dk/Bygningsdele/Carport/Retningslinier.pdf

http://www.gf-klosterparken.dk/Bygningsdele/Carport/Retningslinier.pdf
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4. Mangelgennemgang 1.del fjernvarmearbejdet
Bestyrelsen var blevet indkaldt til dette, dog på en dag hvor det ikke kunne
lade sig gøre. Derefter er det flyttet til d.23 juni kl 16-17. Benjamin deltager

5. Status for uderedskaber
Udvalget har revideret forslaget på basis af de af kommunen tildelte midler.
Det reviderede forslag blev forelagt bestyrelsen. Bestyrelsen bifaldt forslaget,
men havde dog den ændring, at sandkassen ved legepladsen imellem nr. 5-
22 forbliver, da der ikke i forslaget er en erstatningssandkasse.
Det forventes at uderedskaberne etableres snarest mulig.

6. Eventuelt
Intet.


